
REFERAT FRA STYREMØTE



Dato: **21.juli 2025** Kl.: **17.30-20:00** Sted: **Digitalt:Teams**

Tilstede: Hege Meiler Kvernvolden, Silje Christiansen, Silje Frantzen, Elin Dalum Randen, Annie Elisabeth Bråthen.

Referent: Elin

Meldt forfall: Anastasiia Shestova

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
	Godkjenning av forrige referat Godkjent.	Alle
	Info fra leder/nestleder Hege: Klubben opplever en formidabel støtte fra medlemmer. Silje: Hjemmesiden er oppdatert. Jobber med å få lagt inn bilde av hallen, typ «her er vi». Skal oppdateres med nyheter etter hvert. --- Pågående saker:	
0/25	Økonomisk oversikt m.m. Brønnøysundregisteret er oppdatert på nytt og banktilgang blir opprettes for Elin. Husleie for august legges inn til forfall. Honorar til ordstyrer fra NKK i forbindelse med ekstraordinært årsmøte er betalt. Domene for hjemmesiden er betalt. Regnskapsfører for perioden mai-juni er betalt.	Silje C./Elin
3/25	Aktivitetsplan 2025 Innføring i bronsemerke settes opp Bronsemerkeprøve – gjennomgang og prøve Temakurs er under planlegging. Ny i klubben-kveld: 20.august kl.18:00 i hallen. Elin lager arrangement og leder kvelden.	Alle
20/25	Instruktør -og veiledersamling Vi sender invitasjon til alle som instruerer og veileder i klubben. Dato: 22.september kl.18:00 i hallen.	Hege
22/25	Formell prøveavtale ENDRINGER Hege forholder seg kun til inntekt i Vipps når hun avregner hvor mye hun skal skyte inn for leie av hall (prøveprosjekt) – ikke inntekt i LetsReg. Elin endrer avtalen og legger ut i styregruppen, lagrer i OneDrive og sender kopi til Hege og Silje C. ---	Hege/Silje C./Elin

Nye saker:**24/25****Klubbklær**

Utsettes pga. arbeidsmengde. Vi må først og fremst få rede på lageret vårt vi deler med NAK.

25/25**Medlemsmøte etter ekstraordinært årsmøte****Alle****8.september kl. 18:00 i hallen. Ta med egen stol!**

Egen innkalling vil sendes ut pr. e-post til klubbens medlemmer.

Intensjon/innhold: snakke om klubbens fremtid og medlemmenes ønsker.

Råd fra NKK og ønsker fra medlemmer:

+ Vi bør ha medlemsmøter der medlemmer kan få informasjon om hva som skjer i klubben – både av aktivitet og økonomisk. Disse møtene bør være uformelle og innby til både god dialog og at vi har en trivelig stund.

+ DIALOG og KOMMUNIKASJON – måten vi kommuniserer på må bedres MYE.

+ Vi må gi hverandre rom og tid. Huske at klubbarbeid er frivillig og noe vi gjør ved siden av jobb, privatliv/familieliv og alt annet som skjer.

+ Styret er ikke pliktige til å publisere referater på hjemmesiden, men ønsker likevel å gjøre dette for at vi skal være så åpne som mulig. Det er ingen hemmeligheter her.

Styret må imidlertid ta hensyn til GDPR m.m. – dermed kan noe kanskje oppleves som mangelfullt.

Er noe uklart eller oppleves som mangelfullt, må medlemmer sende e-post med spørsmål. Styret skal svare så godt de kan, og så fort de har mulighet. Det finnes ikke dumme spørsmål!

26/25**Teamutviklingsgruppe****Hege**

Forslag om å sette ned en gruppe som kan være med på å utvikle klubben. Tas opp igjen etter medlemsmøte.

27/25**Hvem gjør hva – oppdatert oversikt****Alle**

Minimum 2 stk. på hver oppgave, for å kunne avlaste hverandre og sikre drift (kontroll og oversikt).

Hege: Kurs (LetsReg), Facebook, e-post, klubbadmin i NKK, Vipps,

Silje C.: Bookingsystem (LetsReg), Facebook, hjemmeside, e-post, ukeskalender, klubbadmin i NKK, Vipps,

Silje F.: Facebook, reklame, månedens hund, konkurranser i SoMe,

Elin: Bookingsystem (LetsReg), Facebook, e-post, årsoversikt (internt bruk), referat, Studieforbundet, klubbadmin i NKK, Vipps,

Annie: poteter kan brukes til alt!! 😊

Anastasiia: vara

28/25**LetsReg - Credits****Hege/Silje
C./Elin**

Det koster 12,50kr inkl.mva pr. booking man benytter månedskort på. Credits er LetsReg sin egen «valuta». Det må fylles på når saldo er under 100kr.

29/25**Vask og vedlikehold i hallen****Alle**

Elin har lagd rutineliste. Denne henges opp i hallen.

Vi vil oppfordre medlemmer til å delta – da blir vi fort ferdig! Vi legger opp til at vi tar felles rengjøring etter ei trening.

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
	Eventuelt: Dato for «varetelling» av lageret vi leier sammen med NAK avtales: 18.august klokka 18:00. Vi må vite hva vi har tilgjengelig av utstyr, og skriver da utstyrsliste/liste over eiendeler som lagres i styrets OneDrive. Innkjøp av våt/tørr støvsuger til hallen: Vi undersøker priser og modeller fra ulike merker/forhandlere. Neste styremøte: Torsdag 4.september 2025, kl.18:00, hos Hege.	